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P R O T O K Ó Ł Nr XLVII/2014 
z XLVII Sesji Rady Miejskiej w Człuchowie odbytej w dniu 29 kwietnia 2014 roku w sali obrad 
Urzędu Miejskiego w Człuchowie, ul. Wojska Polskiego Nr 1, w godzinach od 13.30- 15.00 

Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Danuta Kordykiewicz. 

Radni Rady Miejskiej - według listy obecności -załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

Spoza Rady w sesji udział wzięli: załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 
1. Ryszard Szybajło - Burmistrz 
2. Maciej Pestka - Zastępca Burmistrza 
3. Maria Pazda - Sekretarz 
4. Urszula Stupałkowska - Skarbnik Miasta 
5. Grażyna Ziehlke - Radca prawny 
6. Grażyna Radziemska - Inspektor ds. patologii 
7. Jacek Mroziewicz - Komendant Straży Miejskiej w Człuchowie 
8. Ewa Osińska - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Człuchowie 
9. Hanna Adamowska - Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego Sp. z o.o. w Człuchowie 
10. Maria Dąbrowska - Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Człuchowie 
11. Krzysztofa Monikowska - Dyrektor Muzeum Regionalnego w Człuchowie 
12. Adam Bondarenko - Dyrektor Miejskiego Domu Kultury w Człuchowie 
13. Igor Bodziak - Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Człuchowie 
14. Jolanta Lisek - Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 w Człuchowie 
15. Maciej Terlecki - Dyrektor Gimnazjum na 1 w Człuchowie 
16. Jolanta Wieczorek - Dyrektor Przedszkola Miejskiego w Człuchowie 
17. Media 

Porządek obrad: 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 
b) przyjęcie ewentualnych zmian w porządku obrad; 
c) przyjęcie protokołu z obrad XLVI sesji Rady Miejskiej. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 
3. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2013 rok. 
4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Miejskiej Człuchów za 2013 r. 

a) informacja Burmistrza Miasta; 
b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej; 
c) opinia Komisji Rewizyjnej; 
d) wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta; 
e) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej; 
f) dyskusja; 
g) głosowanie, podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013 

rok; 
h) głosowanie, podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dla Burmistrza Miasta absolutorium 

z wykonania budżetu za 2013 rok. 
5. Przedstawienie projektów uchwał, dyskusja i uchwalenie. 

a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Miejskiej Człuchów na 2014 rok; 
b) w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Miejskiej Człuchów na rok 2014; 



c) w sprawie zaopiniowania zweryfikowanego projektu planu aglomeracji Człuchów; 
d) w sprawie nadania statutu Miejskiej Bibliotece Publicznej w Człuchowie. 

6. Sprawozdanie z prac stałych komisji Rady Miejskiej. 
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza i wykonania uchwał Rady Miejskiej. 
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na sesji. 
9. Wolne wnioski. 
10. Zakończenie obrad XLVII sesji. 

Ad. pkt. 1 
Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie qworum 

Przewodnicząca Rady M.D.Kordykiewicz dokonała otwarcia obrad XLVII sesji Rady Miejskiej 
w Człuchowie. Powitała zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdziła, że: w sesji 
uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji 
i obrady są prawomocne do podjęcia uchwał. 

b) uchwalenie porządku obrad 

Następnie Przewodnicząca Rady M.D.Kordykiewicz zapytała, czy są uwagi do proponowanego porządku 
obrad? 

Burmistrz R.Szybajło poprosił o zdjęcie z porządku obrad sesji w pkt 5a) projektu uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Miejskiej Człuchów na 2014 rok. 

Następnie Przewodnicząca Rady M.D.Kordykiewicz zapytała, czy są jeszcze uwagi do proponowanego 
porządku obrad? 

W związku z tym, że więcej uwag nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania. 

Przewodnicząca Rady M.D.Kordykiewicz zapytała, kto jest za przyjęciem proponowanego porządku 
obrad po wprowadzonych zmianach? 

Głosowanie przyjęcia protokołu: „za" - 13 osób, przeciw - 0, wstrzymało się - 1 osoba, przy 
14 głosujących 

Rada Miejska w Człuchowie jednogłośnie „za" przyjęła porządek obrad XLVII sesji Rady Miejskiej 
w Człuchowie. 

c) przyjęcie protokołu z obrad XLVI sesji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady M.D.Kordykiewicz zapytała, czy są jakieś uwagi do protokołu z XLVI sesji RM? 
Protokół był do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 

Nie zgłoszono uwag, w związku z tym przystąpiono do głosowania. 
Głosowanie przyjęcia protokołu: „za" - 14 osób, przeciw - 0, wstrzymało się - 0 osób, przy 
14 głosujących. 

Rada Miejska w Człuchowie jednogłośnie „za" przyjęła Protokół Nr XLVI/2014 z dnia 26.03.2014 r. 



Ad. pkt 2 
Interpelacje i zapytania radnych 

Radna E.Józefowska mieszkańcy ul. Kusocińskiego 3 chcą stworzyć plac zabaw dla dzieci, w związku 
z tym w ich imieniu zapytała o możliwość pozyskania i przewiezienia do parku elementów ze starych 
placów zabaw. Jeśli gdzieś składowane są te elementy, to oni własnym sumptem uporządkowaliby 
je i pomalowali. 

Radny M.Szałata poinformował, że w związku z e-mailem nieznanego mu pana Maurycego Krymal, który 
już dwukrotnie do niego pisał chciałby o jednej rzeczy powiedzieć głośno, a drugiej tylko wspomnieć, 
bo była poruszana w mediach, więc nie widzi powodu. Pan Maurycy Krymal chciał przypomnieć 
o wątpliwości z powodu braku ogólnodostępnej poczty e-mail pana burmistrza. W związku z tym prosi, 
aby ta sprawa została uregulowana. Rozumie, że mieszkaniec-wyborca ma na myśli jakąś pocztę, którą 
będzie mógł wysyłać e-mail do pana burmistrza. Ma nadzieje, że pan burmistrz to wyjaśni. Druga kwestia 
dotyczy oświadczeń majątkowych, ale sprawa ta była już omawiana w mediach. 

Ad. pkt 3 
Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2013 r. 

Przewodnicząca Rady M.D.Kordykiewicz poinformowała, że Komisja Zdrowia, Ochrony Środowiska 
i Spraw Społecznych analizowała szczegółowo sprawozdanie na komisji. Poprosiła o przedstawienie 
opinii Przewodniczącego Komisji J.Górnego. 

Przewodniczący Komisji J.Górny poinformował, że Komisja na posiedzeniu oceniła realizację tego 
programu, który był składany także przy pomocy komisji i oceniła go pozytywnie przyjmując bez głosów 
przeciwnych. 

Przewodnicząca Rady M.D.Kordykiewicz zapytała, czy ktoś odnośnie sprawozdania chciałby zabrać głos? 

Pytań nie zgłoszono, w związku z tym przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia. 

Miejski Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii za 2013 r., stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt. 4 

Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Miejskiej Człuchów za 2013 rok: 

a) Informacja Burmistrza Miasta; 

Przewodnicząca Radv M.D.Kordykiewicz poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Miasta R.Szybajto. 

Burmistrz R.Szybajło przedstawił informację nt. sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Miejskiej 
Człuchów za 2013 r. oraz informację o stanie mienia komunalnego i przebiegu planów finansowych 
instytucji kultury, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady M.D.Kordykiewicz poprosiła o zabranie głosu Skarbnika U.Stupałkowską. 

Skarbnik U.Stupałkowska przedstawiła prezentację multimedialną w sprawie sprawozdania z wykonania 
budżetu Gminy Miejskiej Człuchów za 2013 rok, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 



b) Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

Przewodnicząca Rady M.D.Kordykiewicz poprosiła o zabranie głosu p. Skarbnik U.Stupałkowską 
i przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Skarbnik U.Stupałkowską przedstawiła Uchwałę Nr 043/gl 13/R/II/2014 składu orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 31 marca 2014 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania 
budżetu Miasta Człuchowa za 2013 rok. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

c) Opinia Komisji Rewizyjnej; 
d) Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta; 

Przewodnicząca Rady M.D.Kordykiewicz poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 
G.Misztal i przedstawienie wniosku w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Człuchowa absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu gminy miejskiej w 2013 r. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej G.Misztal przedstawiła wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
Człuchowa w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Człuchowa absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu gminy miejskiej w 2013 r. Wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

e) Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

Przewodnicząca Rady M.D.Kordykiewicz poprosiła o zabranie głosu Wiceprzewodniczącego Rady 
K.Dziemiańczyka. 

Wiceprzewodniczący Rady K.Dziemiańczyk przedstawił Uchwałę Nr 102/gl 13/A/II/14 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 25 kwietnia 2014 r., która opiniuje 
pozytywnie wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Człuchowa o udzielenie absolutorium 
Burmistrzowi Miasta z tytułu wykonania budżetu za 2013 r. uchwała stanowi załącznik do mniejszego 
protokołu. 

f) Dyskusja; 

Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz, jako pierwszą poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą 
Komisji Budżetu i Infrastruktury Miejskiej. 

Przewodnicząca K.Łuczycka przedstawiła opinię Komisji Budżetu i Infrastruktury Miejskiej 
nt. sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Miejskiej Człuchów za 2013 rok, która stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz poprosiła o opinię Przewodniczącego Komisji Zdrowia, 
Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych. 

Przewodniczący Komisji J.Górny poinformował, że Komisja Zdrowia, Ochrony Środowiska i Spraw 
Społecznych na posiedzeniu 17 kwietnia zajęła się częścią dotyczącą prac komisji i przyjęła sprawozdanie 
jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz poprosiła o opinię Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury 
i Sportu. 

Przewodnicząca Komisji E.Józefowska poinformowała, że Komisja Edukacji, Kultury i Sportu omawiała 



sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2013 na posiedzeniu 15 kwietnia. Uwag nie zgłoszono, budżet 
został wykonany prawidłowo, zgodnie z planem. Komisja była bardzo zadowolona z tego budżetu. 

Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz poprosiła radnego D.Kłudkę o opinię Komisji Bezpieczeństwa 
Publicznego. 

W imieniu Przewodniczącego Komisji J.Adamczyka radny D.Kłudka poinformował, że Komisja 
Bezpieczeństwa Publicznego nie wniosła żadnych uwag, co do przedstawionego sprawozdania 
i zaopiniowała je pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz zapytała, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos w dyskusji? 

Radny M.Szałata poinformował, że budujące były słowa pana burmistrza o dochodach ze straży miejskiej, 
jednak przypomina sobie, że na jednej z komisji radna E.Józefowska była zawiedziona dochodami 
ze straży, a obietnicami. W związku z tym prosiłby o informację, ile tak na czysto mamy dochodów, 
bo musimy również pamiętać, że jest pewien koszt utrzymania straży, eksploatacji sprzętów, samochodu, 
więc de facto te pieniądze, które wpływają są znacznie mniejsze. 

Skarbnik U.Stupałkowska poinformowała, że jeżeli dochody wyniosły 1.800.00,00 zł, a wydatki bieżące 
straży miejskiej 639.000,00 zł to po odjęciu wydatków od dochodów mamy 1.160.000,00 zł. 

Radny M.Szałata stwierdził, że to jest prosta matematyka, ale nie do końca, ponieważ do tego trzeba 
doliczyć jeszcze 400.000 zł należności, dlatego powinno wpłynąć 2.200.000,00 zł, ale chyba tyle nie 
wpłynęło. 

Skarbnik U.Stupałkowska poinformowała, że tyle wpłynęło i to jest wykonane. Do tego trzeba doliczyć 
jeszcze 400.000 zł należności, dlatego powinno wpłynąć 2.200.000,00 zł. Na konto wpłynęło 1.800.00,00 
zł. 

Radny M.Szałata podziękował za informację. 

Następnie Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 

Radna G.Misztal poinformowała, że w imieniu Komisji Rewizyjnej przedstawiła opinię wraz 
z uzasadnieniem, ale jest to schemat, a chciałaby zwrócić uwagę na to, co powiedział pan burmistrz, że ten 
budżet jest absolutnie budżetem wyjątkowym. Dotyczy to jego zrównoważonych dochodów i wydatków 
zaplanowanych na początku ubiegłego roku, gdy zatwierdzaliśmy budżet. Wówczas miała mieszane 
uczucia, czy uda się go zrealizować. Myślała, że może nie wytrzymamy tej dyscypliny, że będziemy 
musieli jednak zwiększyć wydatki, bo z dochodami to różnie bywa i naprawdę trudno je zwiększyć. 
Dzisiaj mamy taką sytuację, że nie tylko wykonano je w zaplanowanej formie, ale nawet przekroczono 
zaplanowane wskaźniki. Ten rok jest kończący tą kadencję i zostawiamy miasto w świetnej sytuacji 
finansowej. Zadłużenie spadło w przeciągu tego roku z uwagi na ten budżet o 7% tj. z 43% na koniec 
2012 r. do 36% na koniec 2013 r. Uważa, to za duże osiągnięcie i umożliwia to realizację inwestycji 
w przyszłości. Żeby miasto mogło dynamicznie realizować inwestycje niestety potrzebuje zasilania 
zewnętrznego. W tym roku nie tracimy właściwie takich kredytów inwestycyjnych i budżet ten pokazuje 
ile jesteśmy w stanie zrobić bez finansowania zewnętrznego. Po to żeby utrzymać dynamikę inwestowania 
na poziomie 25-30%, jak to bywało w poprzednich latach i na początku tej kadencji konieczne jest 
zasilanie zewnętrzne. Stoimy teraz przed kolejnym rozdaniem środków unijnych na lata 2014-2020 
i ta świetna sytuacja finansowa naszego miasta umożliwi nam aplikowanie i realizację zadań. Miasto 
będzie stać na udział własny, ewentualnie na zaciągnięcie kredytów inwestycyjnych przy nieuszczuplaniu 
wydatków bieżących. 



Burmistrz R.Szybajło poinformował, że nadwyżka na ponad 3.700.000 zł została przeznaczona 
na pokrycie deficytu i spłatę kredytu. Już dzisiaj wiemy, że jeśli zachowamy podobną dyscyplinę 
finansową w tym roku nie będzie potrzeby zaciągania kredytu, na który zezwoliła Burmistrzowi Miasta 
Człuchowa rada i wejdziemy w 2015 rok nie z zadłużeniem 38 %, ale nie przekroczymy 37%. Jest 
to bardzo optymistyczne uwarunkowanie na przyszłość i uważa, że niezależnie od tego, jakie będą plany 
inwestycyjne i jakie zdobędziemy środki unijne miasto będzie w stanieje realizować. 

Następnie Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 

Nikt z członków rady nie zabrał głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

g) Głosownie, podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013 
rok; 

Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego za 2013 rok, a następnie zapytała, kto jest za podjęciem w/w projektu 
uchwały? 

Obecnych przy głosowaniu: 14 radnych 

Głosowanie: 
za - 14 głosów, przeciw - 0 głosów, wstrzymało się - 0 głosów 

Rada jednogłośnie „za" podjęła uchwałę Rady Miejskiej w Człuchowie Nr XLVII.331.2014 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013 rok - która stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. 

Zamknięto dyskusję nad ww. uchwałą. 

h) Głosowanie, podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dla Burmistrza Miasta absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu za 2013 rok. 

Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia dla 
Burmistrza Miasta absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2013 rok, a następnie zapytała, kto jest 
za podjęciem w/w projektu uchwały? 

Obecnych przy głosowaniu: 14 radnych 

Głosowanie: 
za - 14 głosów, przeciw - 0 głosów, wstrzymało się - 0 głosów 

Rada jednogłośnie „za" podjęła uchwałę Rady Miejskiej w Człuchowie Nr XLVI1.332.2014 
w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Człuchowa absolutorium z tytułu wykonania budżetu 
za 2013 rok - która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Zamknięto dyskusję nad ww. uchwałą. 

Burmistrz R.Szybajło podziękował za udzielenie absolutorium. 

Następnie Przewodnicząca Rady M.D.Kordykiewicz poinformowała, że gratulacje przede wszystkim 
należą się burmistrzowi, ale chce podkreślić, że mamy przykład takiego działania, o jakim powinno 



w gminie chodzić - zgoda buduje, niezgoda rujnuje. W imieniu radnych i władz miasta złożyła 
podziękowania także pod adresem wszystkich dyrektorów i prezesów podległych placówek. Uznała, 
że jest to partnerska współpraca i mówiąc w imieniu całej rady, uważa, że wszyscy są świadomi tego, 
że zawsze na pierwszym miejscu stawiamy dobro tego miasta. Każdy z nas przede wszystkim robi to dla 
tego, żeby Człuchów był piękny, bogaty i aby w nim się dobrze żyło. Oby kolejny rok budżetowy był 
zamknięty tak jak ten. Jeszcze raz złożyła wszystkim gratulacje. 

Ad. pkt 5 

Przestawienie projektów uchwał, dyskusja i uchwalenie: 

projekt uchwały w sprawie: 

wykazu kąpielisk na terenie Gminy Miejskiej w Człuchowie na rok 2014 

Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz poprosiła o opinię Przewodniczącego Komisji Zdrowia, 
Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych. 

Przewodniczący Komisji J.Górny poinformował, że projekt uchwały został przyjęty z jedną propozycją 
dotyczącą zmiany terminu rozpoczęcia sezonu letniego na 19.06.2014 r. tj. od rozpoczęcia długiego 
weekendu. 

Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz poprosiła o opinię Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury 
i Sportu. 

Przewodnicząca Komisji E.Józefowska poinformowała, że organizatorzy kąpielisk są zobowiązani 
do złożenia wniosku o wpisaniu ich do wykazu kąpielisk. Wpłynęły dwa wnioski dyr. OSiR oraz Prezesa 
WOPR. Oba kąpieliska miały być otwarte od 20.06.2014 r. do 31.08.2014 r. niemniej jednak z Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu wyszedł wniosek o to, aby kąpielisko przy OSiR było otwarte wcześniej. 
Dyrektor przychylił się do naszej prośby. Projekt uchwały otrzymał pożytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos? 

Nikt z członków rady nie zabrał głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz zapytała, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie wykazu 
kąpielisk na terenie Gminy Miejskiej w Człuchowie na rok 2014 z wprowadzoną zmian? 

Sesję opuścił radny T.Golec. 

Obecnych przy głosowaniu: 13 radnych 

Głosowanie: 
za - 13 głosów, przeciw - 0 głosów, wstrzymało się - 0 głosów 

Rada jednogłośnie „za" podjęła uchwałę Rady Miejskiej w Człuchowie Nr XLVII.333.2014 
w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Miejskiej w Człuchowie na rok 2014 - która stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 

Zamknięto dyskusję nad ww. uchwałą. 



projekt uchwały w sprawie: 

zaopiniowania zweryfikowanego projektu planu aglomeracji Człuchów 

Przewodnicząca Rady M.D. Kordy kie wicz poprosiła o opinię Przewodniczącą Komisji Budżetu 
i Lnfrastruktury Miejskiej. 

Przewodnicząca Komisji K.Łuczycka poinformowała, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
komisji. Dodała, że zmiana projektu planu aglomeracji dotyczy właściwie tylko dostosowania 
do pozyskiwania środków finansowych przeznaczonych na modernizację oczyszczalni ścieków przez 
Przedsiębiorstwo Komunalne Sp. z o.o. w Człuchowie. 

Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz poprosiła o opinię Przewodniczącego Komisji Zdrowia, 
Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych. 

Przewodniczący Komisji J.Górny poinformował, że projekt uchwały został przyjęty bez zastrzeżeń w celu 
udostępnienia możliwości pozyskiwania środków zewnętrznych na modernizację gminnej i miejskiej 
oczyszczalni ścieków. 

Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos? 

Nikt z członków rady nie zabrał głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz zapytała, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie 
zaopiniowania zweryfikowanego projektu planu aglomeracji Człuchów? 

Obecnych przy głosowaniu: 13 radnych 

Głosowanie: 
za - 13 głosów, przeciw - 0 głosów, wstrzymało się - 0 głosów 

Rada jednogłośnie „za" podjęła uchwałę Rady Miejskiej w Człuchowie Nr XLVII.334.2014 
w sprawie zaopiniowania zweryfikowanego projektu planu aglomeracji Człuchów - która stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 

Zamknięto dyskusję nad ww. uchwałą. 

projekt uchwały w sprawie: 

nadania statutu Miejskiej Bibliotece Publicznej w Człuchowie 

Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz poprosiła o opinię Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury 
i Sportu. 

Przewodnicząca Komisji E.Józefowska poinformowała, że projekt uchwały już raz uzyskał pozytywną 
opinię komisji. Niemniej jednak wojewoda zakwestionował tą uchwałę i przekazał do ponownego 
rozpatrzenia. Uwagi dotyczyły tego, że w statucie brakowało ujęcia filii biblioteki w §16 i §20 
o to, że Miejska Biblioteka Publiczna w Człuchowie nie może prowadzić działalności gospodarczej. 

Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos? 



Nikt z członków rady nie zabrał głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

Przewodnicząca Rady M D . Kordykiewicz zapytała, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie nadania 
statutu Miejskiej Bibliotece Publicznej w Człuchowie? 

Obecnych przy głosowaniu: 13 radnych 

Głosowanie: 
za - 13 głosów, przeciw - 0 głosów, wstrzymało się - 0 głosów 

Rada jednogłośnie „za" podjęła uchwałę Rady Miejskiej w Człuchowie Nr XLVII.335.2014 nadania 
statutu Miejskiej Bibliotece Publicznej w Człuchowie - która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

Zamknięto dyskusję nad ww. uchwałą. 

Ad. pkt 6 
Sprawozdanie z prac starych komisji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Komisji K.Łuczycka poinformowała, że Komisja Budżetu i Infrastruktury Miejskiej 
w okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie, na którym przyjęła sprawozdanie z realizacji 
budżetu miasta, sprawozdanie finansowe za rok 2013, sprawozdanie z działalności Przedsiębiorstwa 
Komunalnego Sp. z o.o. w Człuchowie oraz zaopiniowała projekty uchwał na dzisiejszą sesję. 

Przewodnicząca Komisji G.Misztal poinformowała, że Komisja Rewizyjna w okresie międzysesyjnym 
spotkała się trzykrotnie. Przedmiotem posiedzeń było opracowanie opinii i wniosku z uzasadnieniem 
o udzielenie absolutorium na dzisiejszą sesję. 

Przewodniczący Komisji J.Górny poinformował, że Komisja Zdrowia, Ochrony Środowiska i Spraw 
Społecznych w okresie międzysesyjnym odbyła posiedzenie 17 kwietnia, gdzie oprócz spraw dotyczących 
dzisiejszej sesji, podjęła temat wykrywania gruźlicy na terenie miasta. Jesteśmy na razie w fazie 
przygotowawczej i pewnie za miesiąc będziemy w stanie powiedzieć coś więcej. Komisja na razie chce 
uzyskać jak najwięcej informacji na ten temat. 

Przewodnicząca Komisji E.Józefowska poinformowała, że Komisja Edukacji, Kultury i Sportu w okresie 
międzysesyjnym odbyła posiedzenie 15 kwietnia, gdzie analizowała sprawozdanie z wykonania budżetu 
Gminy Miejskiej Człuchów za 2013 rok oraz opiniowała projekty uchwał na dzisiejszą sesję. 

Radny D.Kłudka w imieniu Przewodniczącego Komisji J.Adamczyka poinformował, że Komisja 
Bezpieczeństwa Publicznego w okresie międzysesyjnym nie obradowała. 

Ad. pkt 7 
Sprawozdanie Burmistrza Miasta z prac i wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

Burmistrz Miasta R.Szybaiło przedstawił sprawozdanie z prac i realizacji uchwał Rady za okres 
od 26.03.2014 r. do 28.04.2014 r., — które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt 8 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

Burmistrz R.Szybaiło odnośnie placów zabaw poinformował, że miasto wymieniając te zabawki 



złomowało je i teraz musimy sprawdzić, czy może gdzieś nie znajdują się jakieś huśtawki. Jeżeli będą 
z chęcią je przekażemy, ale nie chcemy nic obiecywać bez konsultacji. Rozumie, że zainteresowani, 
którzy chcą w czynie społecznym je wykonać biorą na siebie pełną odpowiedzialność, bo jako miasto nie 
możemy postawić sprzętu, który nie posiada atestów i nie stanowi bezpieczeństwa dla użytkowników. 
Odnośnie pytania radnego M.Szałaty poinformował, że funkcjonuje strona e-mailowa 
sekrtariat@czluchow.eu która codziennie jest obsługiwana. Dziennie przychodzi po kilkanaście, a nawet 
kilkadziesiąt e-maili, staramy się je wszystkie otwierać i odpowiadać na zapytania, więc poleca tę stronę. 
Do niego docierają wszystkie informacje, a ponadto zaprasza tego pana, który tak bardzo chce się z nim 
spotkać do gabinetu, gdzie będą mogli o wszystkich sprawach, niekoniecznie nawet w godzinach 
urzędowania, bo jeśli się umówimy z wyprzedzeniem z chęcią przyjmie tę osobę i wysłucha, jakie 
ma uwagi i wnioski. 

Radny M.Szałata poinformował, że udzieli mu takiej odpowiedzi. 

Burmistrz R.Szybajło dodał, że należy do grona burmistrzów, którzy podają na stronach internetowych 
służbowy nr telefonu komórkowego, dlatego można z nim również porozmawiać telefonicznie. Nie raz ma 
takie telefony i rzadko, kiedy ten telefon jest wyłączony. Reasumując jeśli chodzi o kontakt e-mailowy 
przez sekretariat, telefoniczny, czy osobisty bardzo chętnie służy swoją osobą. Co do oświadczeń 
majątkowych, co roku składa je, jak każda osoba funkcyjna i zawsze jest dostępne na stronie BIP. 
Oświadczenie majątkowe jest zawsze sprawdzane przez służby wojewody, dlatego nie ma nic do ukrycia. 

Radny M.Szałata poinformował, że chodziło o artykuł odnośnie niezgodności powierzchni domu 
w oświadczeniu majątkowym. 

Burmistrz R.Szybajło poinformował, że w związku z tym zaprasza tę osobę, niech przyjdzie i sprawdzi 
metraż. 

Ad. pkt 9 
Wolne wnioski 

Przewodnicząca Rady M.D.Kordykiewicz poinformowała, że na następnej sesji radni muszą przyjąć 
strategię, nad którą pracowało wiele osób. W związku z tym zaproponowała, aby zorganizować wspólne 
posiedzenie wszystkich komisji. Termin uzgodniono na poniedziałek 12.05.2014 r. na godz. 14.00. 

Radny J.Górny złożył następujące wnioski: 
1) powtórzył pytanie o możliwość zadaszenia przystanku przy Zespole Szkół Agrobiznesu, jeżeli jest 

to niemożliwe to chciałby uzyskać odpowiedź; 
2) zapytał, czy jest możliwe postawienie kosza na śmieci na ul. J.Wejhera przy kościele, być może jest 

taka potrzeba. Prosi o zastanowienie się nad jego lokalizacją. 
3) zgłosił, że naprzeciwko Zespołu Szkół Agrobiznesu po drugiej stronie ulicy znajduje się ławka, nad 

którą znajdują się dwa bardzo suche drzewa. Są one chyba tak bardzo suche, że mogą spaść na ławkę. 
Zwrócił się z prośbą o sprawdzenie tego. 

Radny M.Szałata sygnalizował, że będzie miał pewną uwagę odnośnie Parku Luizy. Park ładnie się 
nazywa „Luz i zaduma", zadumać się można, ale trochę mało luzu. Ponieważ kilkakrotnie pozwolił sobie 
wybrać się na sobotnio-niedzielne spacery w jego odczuciu jest trochę mało ludzi, zwłaszcza ludzi 
młodych z dziećmi. Rozmawiał również z młodymi ludźmi, którzy mają kilkuletnie dzieci i oni się z nim 
zgodzili, że brakuje tam placu zabaw. W związku z tym zgłosił uwagę, aby zapisać sobie to w pamięci, 
bo być może byłoby to miejsce, które przyciągnie do parku. 



Burmistrz R.Szybajło poinformował, że nie wie czy będzie miejsce przy Zespole Szkół Agrobiznesu 
na zadaszenie, ale sprawdzimy to. Pozostałe rzeczy również zostaną sprawdzone. Jeśli chodzi o plac 
zabaw jednej rzeczy się obawia, ponieważ projekt realizowany ze środków unijnych musi być 
nienaruszony przez jakiś okres czasu, a jeśli chodzi o Parku Luizy jest to 10 lat. Mamy jednak jeszcze 
teren niezagospodarowany i ewentualnie tam można kontynuować oczyszczanie parku i tam w nowym 
projekcie ująć również plac zabaw. Przyjmuje to do wiadomości, jeżeli jest taka potrzeba, to możemy 
w nowym rozdaniu środków unijnych włączyć to zadanie. Jak był już poruszony temat środków 
obywatelskich to być może to, będzie, jako hasło inicjatywa wybudowania placów zabaw ze środków 
obywatelskich. 

Ad. pkt 10 
Zakończenie obrad XLVII sesji 

Przewodnicząca Rady M.D.Kordykiewicz w związku z tym, że porządek obrad sesji został wyczerpany 
zamknęła obrady XLVII sesji Rady Miejskiej w Człuchowie. 


